
La tala d'arbres de la Ciutadella, al ple

El PSC de Roses va preguntar en el ple de dilluns sobre la decisi� del govern municipal (CiU i PP) de talar

diversos arbres de l'entorn de la Ciutadella. El regidor Paco Mar t�nez va preguntar quin cost havia tingut aquesta

actuaci� i quants arbres s'havien talat, entre altres coses. L'equip de govern no va respondre a aquestes

q�estions, per� va recordar que la tala d'arbres s'ha fet per millorar la imatge de la Ciutadella. Va explicar que hi

ha una relaci� dels arbres que estaven malalts o mor ts, i tamb� que l'actuaci� ja estava prevista en un pla del

1993 que inclou el POUM de Roses. L'alcalde, Carles P�ramo, va assegurar: ÒNo ha estat cap capritx de ning�.

Ara es veu la ciutadella. Les coses s'han fet ben fetes.Ó
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